

## BESCHREIBUNG

- Durch die besonders gestaltete Umflechtung des Aramid-Kernes mit einem Polyestergerüst nach EN 471 und dem zusätzlich mit eingeflochtenem Reflektor-Material wird durch ein Anleuchten mit einer Lichtquelle das Auffinden gesichert. Der eingebrachte flammresistente Aramid-Kern in der Führungsleine sichert auch bei einem Schmelzen des Polyesterummantels den Erhalt des Leinensicherungssystems.

## AUSFÜHRUNG / AUFBAU

- Zwei vernähte Schlaufen mit Aramid-Zwirn genäht, an einem Ende mit Kleinkarabiner Alu, anderes Ende mit Seilkarabiner. Ein Führungsleinenende mit Kleinkarabiner Alu im Beutel fixiert, anderes Ende mit Seilösenkarabiner Tragebeutel mit einstellbarem Trageriemen und Kunststoffsteckschnalle – zum Umhängen oder auch als Bauchgurt verwendbar.

## MATERIAL

- Mantel aus Polyestergerüst (in Anlehnung an EN 471)
- Flammresistenter Aramid-Kern
- Durchmesser: 6 mm
- Gewicht: ca. 2,5 kg

## DESCRIPTION

- Thanks to the especially designed braiding of the aramid core with a luminous yellow polyester yarn according to EN 471 and the additionally reflective woven-in material it can be easily found when illuminated by a source of light. The incorporated flame-retardant aramid core in the anchor rope preserves the rope securing system even if the polyester cover melts.

## DESIGN / STRUCTURE

- Two loops sewn with aramid yarn, one end with a small carabiner in aluminium, the other with a rope carabiner. One end of the anchor rope is fixed with a small carabiner in aluminium, the other with a captive eye carabiner. Carrying bag with adjustable carrying belt and plastic insertion buckle – to hang or for use as a waistbelt.

## MATERIAL

- Cover made of polyester yarn (following EN 471).
- Flame-retardant aramid core
- Diameter: 6 mm
- Weight: approx. 2.5 kg



Produktspezifikationen und Bestell-Nr. siehe Seite 90  
Product specifications and order no. see page 90

## AUCH ERHÄLTlich MIT

## ALSO AVAILABLE WITH

### LEINENBEUTEL KOMBI /LINEN BAG KOMBI

#### BESCHREIBUNG

- Leinenfach: 40 x Ø 14 cm, mit Karabiner am Fachboden zur Fixierung des Seilendes
- RV-Bodenfach: 8 x Ø 14 cm, für Rettungsmittel
- Beidseitig zu öffnender, stufenloser verstellbarer 25 mm Dual-Trageriemen (Nutzlänge: 150 cm)

#### TECHNISCHE DATEN

- Farbe: blau
- Länge: 48 cm
- Durchmesser: 14 cm
- Gewicht: 0,35 kg
- Material: 370G TEC flammfest



#### DESCRIPTION

- Linen compartment: 40 x Ø 14 cm, with carabiner on the shelf to fix the end of the rope
- Zipped bottom compartment: 8 x Ø 14 cm, for rescue equipment
- Double-sided opening, continuously adjustable 25 mm dual strap (usable length: 150 cm)

#### TECHNICAL DATA

- Colour: blue
- Length: 48 cm
- Diameter: 14 cm
- Weight: 0.35 kg
- Material: 370G TEC flame resistant

#### PRODUKT / PRODUCT

#### BEST. NR. / ART. NO.

Leinenbeutel KOMBI  
linen bag KOMBI

4810030